



### **欧盟-欧洲自由贸易联盟(瑞士)公民家属快捷申请**

在下述限定范畴内，欧盟-欧洲自由贸易联盟(包括瑞士)公民的家属免缴签证费，且无须提交旅行保险证明。

- 欧盟-欧洲自由贸易联盟公民的配偶
- 欧盟-欧洲自由贸易联盟公民及配偶21岁以下的直系亲属。
- 定期接受欧盟-欧洲自由贸易联盟公民赡养费的该公民或该公民配偶的直系亲属。

欧盟-欧洲自由贸易联盟公民家属须提交证明文件以证明上述亲属关系。

上述定期接受赡养费的直系亲属须提交欧盟-欧洲自由贸易联盟公民对其银行转帐之证明。

### **Simplifications for family members of EU- EFTA citizen (Swiss)**

The below mentioned family members of EU- EFTA citizens (including Swiss) are exempt from the visa fee and the proof of valid travel insurance:

- The spouse and the relatives in the descending line (children) who are not yet 21 Years old or to which regularly subsistence is provided
- The relatives in the ascending line and the relatives of the spouse in the ascending line to which regularly subsistence is provided;
- For students, the spouse and children which regularly subsistence is provided;

The visa applicant must prove his family membership

### **Proof of regular subsistence payments by the family members (bank statements)**